
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål BG
Hvorfor har SKAT ændret praksis gennem mange år om momsfritagelse på
pakkepost, jf. SKATs såkaldte styresignal om e-handelsvirksomheder af 30.
juni 2016? Er det alene udtryk for en juridisk nødvendighed, eller ligger der
også et politisk ønske bag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S) og Henrik
Brodersen (DF).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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